
 

 

 

Årsmötesprotokoll 2018 

Dag: torsdag den 15 november 2018. Klockan 19.00  

Lokal: Ljungsätra (vid Netto) Ljungby 

  

1. Mötets öppnande 
Björn Strand hälsade de 25 närvarande medlemmarna välkomna. 
  

2. Val av mötesordförande och sekreterare och justerare tillika rösträknare 
Björn Strand - Ordförande 
Eva Janson Karlton - Sekreterare 
Eva Svensson - Justerare och Rösträknare 
  

3. Frågan om mötet utlysts på rätt sätt 
Ja, enligt mötets mening. 
Mail har sänts till samtliga medlemmar och brev till de som saknar Mailadress. 
  

4. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
  

5. Styrelsens verksamhetsberättelse 
Verksamhetsberättelsen sändes ut som bilaga med kallelse till Årsmötet. 
Enligt mötets mening behövde rapporten inte läsas upp här och nu. 
Verksamhetsberättelsen godkändes av mötet. 
  

6. Revisorernas berättelse 
Föreningens Räkenskaper har granskats av Revisorerna och bedömdes vara i god 
ordning, det vill säga inget att anmärka. 
De intäkter som föreningen baserar sig på är medlemsavgifter, lotteriförsäljning och 
intäkter från kursverksamheten. 
  

7. Fastställande av Resultat och Balansräkning  
Revisorerna har fastställt Resultat och Balansräkning. 
  

8. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna året 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 
 
 



  
9. Behandling av motioner 

En motion har inkommit från Hannes Bonhoff.  
Förslag: tillsätta en arbetsgrupp med uppgiften att utveckla en ny form av bi-odling 
som fokuserar på pollinering istället för honungsproduktion. 
Björn Strand läser motionen högt och Torbjörn Suenson Kuylenstierna förklarar 
innebörden. 
Styrelsen har sedan tidigare tillstyrkt motionen. 
Årsmötet tillstyrkte motionen och den kommer att vidarebefordras till Distriktet. 
  

10. Val av styrelseledamöter för 2 år  
Kristina Ahl presenterar valberedningens förslag. 
Anders Gröndahl, Wiebke Harders och Eva Janson Karlton kvarstår ett år till. 
Torbjörn Suenson Kuylenstierna, Stefan Johansson och Karin Dolk omvaldes. 
Nyval av Viola Johansson på ett år. 
  

11. Val av ordförande för 1 år 
Björn Strand. 
  

12. Val av revisorer och suppleant 
Omval, Bengt Svensson och Bengt Andersson. 
Suppleant på 1 år valdes, Karin Nilsson. 
  

13. Val av Honungs-bedömningskommitté 
Eva Svensson avgår ur Styrelsen och Honungs-bedömnings kommittén. 
Valberedning föreslår omval av Graham Carter Torbjörn Suenson Kuylenstierna. 
Wiebke Harders blev invald som ordinarie ledamot tillika sammankallande, Stefan 
Johansson som suppleant. 
  

14. Val till valberedning 
Graham Carter, Kristina Ahl och Magnus Frykberg, valdes på ett år. 
 

15. Val till ombud och ersättare till distriktets årsmöte den 2 februari 2019 
8 personer valdes, föreningen står för en kostnad av 200: -. 
Val av: Viola Johansson, Kristina Ahl, Serafim Paraskervopoulos, Karin Dolk, Graham 
Carter, Stefan Johansson, Ronny Solarmo, Björn Strand.  
Reserv: Bengt Svensson, Bernt Sjödal. 
  

16. Beslut om årsavgift för 2020 
Mötet beslutade om oförändrad avgift på 30: - för 2020. 
  

17. Verksamhetsplan för 2019 
Föreningsmässa planeras för genomförande i vår, på Arenan. Förslag från Wiebke 
Harders att Ljungby ortens biodlarförening skall medverka. 
 
Vad behöver ni för att utveckla ert Bi-odlande? 
  



Föreläsningar/utbildning efterfrågas av Leo Andersen, som anordnas av Styrelsen. 
Scenario - hur man tex upptäcker sjukdomar.  
  
Torbjörn Suenson Kuylenstierna förordar träffar inom föreningen, då man diskuterar 
problem och möjligheter. Tex. Pollinering. 
 
Vi välkomnar flera idéer. 
  

18. Prisutdelning 
En drottning utlottades bland inlämnade burkar för honungsbedömning. Bengt 
Svensson blev årets vinnare. 
  
Bengt-Olof och Irma Bengtsson i Össlöv vann tävlingen om ”Ljungbyortens godaste 
Honung”. De vann de en Matkorg, från Valdemars i Södra Ljunga. 
 
Wiebke Harders lottar ut en drottning för Föreningens räkning, bland de som kom till 
mötet - Leo Andersen vann!  
GRATTIS till alla vinnare! 
  
Eva Svensson avtackades med orkidé för hennes insatser för vår förening under många 
år. Tusen tack Eva! 
 

19. Övrig information 
Ny Bihälsolag, träder i kraft 1/1 2019. 
För information se Jordbruksverkets hemsida. 
  
Årsrapport lämnades till Karin Dolk, som sammanställer och lämnas till Björn Strand, 
för vidare befordran till SBR. 
  
Biodlarpodden - rekommenderas, ”radioprogram” tio avsnitt. 
  
Stöld och skadegörelse på/av bisamhälle skall rapporteras till SBR Förbundsstyrelsen. 
  
Tidningen ATL, systertidning till Land skriver: LP biodling i Värmland, har köpt in 20 ton 
honung och lämnat in den för analys. Resultatet visar att honungen inte innehöll pollen 
från svenska växter, men troligen från Kina. Falsk marknadsföring. 
  
Vissa föreningar rekommenderar pris för honung. Har skall vi göra?  
Styrelsen diskuterar om man skall ha rekommenderat pris på honung och drottningar.                    
  

20. Mötets avslutades       
 
Vid tangenterna                                                      Protokollet justerat av 
 
 
Eva Janson Karlton   Eva Svensson  
   



 
 
  

 


